
Zápis z jednání školské rady ze dne 3.10. 2023, zahájení v 15h 

Přítomní členové šk. rady:  
p. Pokorný, p. Kroupová, p. Šoltésová, p. Kániová, p. Jungmannová, p. Volánek, p. Švecová 

Omluvení členové šk. rady:  
p. Súkal, p. Lokajová 

Školská rada je usnášení schopná. 
P. Pokorný zápisem pověřil p. Švecovou, ověřením zápisu p. Jungmannovou. 
 

- pan Pokorný přivítal členy školské rady, dále ŠR 
- pan Pokorný stručně seznámil členy ŠR s obsahem Výroční zprávy, dále VZ (zprávu měli 

k dispozici členové ŠR již před samotným jednáním) 
- p. Jungmannová upozornila na chyby ve VZ v datech, bude provedena oprava (p. Pokorný) 
- p. Jungmannová si vyžádala celou VZ i s přílohami ŠPP; nutné zkontrolovat, zda nedojde 

k porušení GDPR (p. Pokorný) 
VZ byla přijata všemi přítomnými členy ŠR po provedení zmíněných oprav. 

 
Školní řád, dále jen ŠŘ 

- pan Pokorný seznámil členy s úpravami v „Tabulka zápisů v kázeňských denících“, „Kázeňská 
opatření“; došlo ke zpřísnění hodnocení „neuposlechnutí pokynu vyučujícího“ ze dvou bodů na 
tři, změny v hodnocení byly všemi členy prodiskutovány, návrh na zpřísnění podal školní 
parlament 

- p. Švecová požádala o vysvětlení bodové nerovnosti kázeňských zápisů „podvod“ a 
„manipulace s mobilním telefonem“, vysvětleno p. Pokorný, p. Šoltésová, p. Kroupová 

- p. Švecová požádala o upřesnění znění kázeňských zápisu „podvod“; předáno k dopracování 
školnímu parlamentu 

- živá diskuze všech členů ŠR ohledně bodování kázeňských předpisů 
- p. Švecová požádala o vysvětlení poslední odrážky v kapitole „Pravidla vzájemných vztahů žáků 

a zákonných zástupců s pedagogickými pracovníky“, proběhla diskuze, vysvětleno p. Pokorný, 
p. Šlotésová, p. Kroupová 

- návrh na změnu znění čtvrté odrážky na „Všechny zúčastněné strany učiní všechny kroky, které 
povedou ke zjednání nápravy u problému, o kterém byli informováni“, zapracuje p. Pokorný 

- p. Jungmannová diskuze ohledně absence, svolávání výchovné komise, pravidel jejího jednání 
a organizace, diskuze na základě vlastní negativní zkušenost s přístupem školy (dle slov p. 
Jungmannové neinformovanost, nedostačující spolupráce, předkládá zprávu školy z února 
2023); p. Pokorný, p. Šoltésová, p. Kroupová diskuze o výchovné komisi, vnitřních předpisech 
školy (nejsou veřejné), zákonných předpisech pro školy 

- p. Jungmannová požádala o zapracování do ŠŘ „pravidla o svolání výchovné komise“, je 
zapracováno ve vnitřních předpisech školy, informace o počtu zameškaných hodin rozhodných 
pro svolání výchovné komise budou doplněny, p. Pokorný. 

- p. Švecová požádala o informaci školení pedagogických pracovníků první pomoci, řešení úrazů, 
úřední postup; p. Pokorný informoval o každoročním školení pedagogických pracovníků, 
zavedení pravidla nošení lékárniček na každou školní akci, poučení z každého „úrazu“, zvýšení 
dohledu na školních akcích 

DISKUZE 
- p. Pokorný představil návrh p. Lokajové k zřízení školní půjčovny bruslí (cílem je pomoc soc. 

slabším rodinám); p. Kániová upozorňuje na možný stav „ojetých“ bruslí, zdravotní hledisko, 
nutnost broušení, skladování; proběhla diskuze k zájmu o bruslení, kooperace ze SVČ Rosice či 
se správou zimního stadionu; p. Kroupová navrhla velmi efektivně o této možnosti informovat 
přes aplikaci Bakalář; p. Volánek zkusí, v případě zájmu, domluvit uskladnění na zimním 
stadionu; p. Pokorný zmiňuje, že se jedná o jednotlivce a pro ně je výhodnější individuální 



pomoc/řešení, zvýšený nezájem o bruslení u II. stupně je spíše o studu (týká se i možnosti 
spojovat hodiny TV různých ročníků); p. Volánek nabízí použít městský účet FCB pro oslovení 
většího množství občanů, možnost upořádat akci „pošli brusli“ třeba ve spolupráci ze SVČ, MC 
Kašpárkov,…; p. Pokorný seznámí p. Lokajovou s výstupem z diskuze 

- p. Volánek vznesl dotaz na Sdružení rodičů a přátel školy, p. Kroupová vysvětlila, jak sdružení 
funguje, kdo sdružení vede (p. Folvarčíková), zapojení všech při přípravách na jednotlivé akce, 
p. Volánek nabídl možnost setkání, příp. spolupráce s MAS Brána Brněnska; p. Šoltésová, 
p.Kroupová předají informace do SRPŠ p. Folvařčíková, p. Minařík 

- p. Kániová upozornila na obavy rodičů ohledně bezpečnosti v suteréních šatnách; p. Pokorný, 
p. Šoltésová informovali o dozoru školníků i pedagogů v době kdy tam žáci chodí od 6.30 do 
prvního zvonění a v době od 12.30-13.45, v šatnách jsou žáci jednoho ročníku tedy stejná 
věková skupina, u které je menší pravděpodobnost vzniku šikany atd., připustil že dohled není 
stejný jako v běžných šatních prostorách, umístění kamer není možné, přislíbil zvýšení dozoru 
v těchto prostorech, upozornil že se jedná o přechodné řešení před přestěhováním na nové 
pracoviště školy Na Vyhlídku;  

- p. Švecová požádala o možnost ukládání kol bezpečněji, p. Pokorný vysvětlil, že z důvodu 
bezpečnosti bylo ukládání „na službě“ zrušeno (malý prostor u kopírky využívaný zaměstnanci 
školy, velký počet koloběžek, kol, dlouhodobě neudržitelné), zřízení úložného prostoru nese i 
nutnost sjednání dalšího pojistného, upozorňuje, že krádež kol škola ještě neřešila, a taky na 
městské kamery snímající ulici Pod Zahrádkami směrem od školy k ordinaci MUDr. Dolíhala a 
prostor od školy ke schodům k radnici, p. Volánek sdělil, že radnice jedná o zřízení takového 
místa na nově budovaném pracovišti školy Na Vyhlídce 

- p. Volánek vznesl dotaz na zapojení nadaných žáků do speciálních programů, p. Šlotésová na 
ZŠ Rosice běží třetím rokem „svět poznání“ vždy pro určité ročníky, věnuje se 
širokospektrálnímu nadání, funguje/fungoval kroužek KOUMES, projekt byl v loňském roce 
v pátých ročnících, projekt je vhodnější pro nižší ročníky, letos odstartuje pro 2.-5. ročníky, škola 
se snaží o další testování žáků, bohužel o testování není příliš velký zájem ze strany rodičů, 
kroužky jsou z kapacitních důvodů v 7.00 což není proti předpisům, ale ideální také ne, 
spolupráce ze SVČ Rosice není ideální (škola má zaměřené pedagogy, snaha školy aby děti 
kroužky braly vážně, SVČ je ve volnočasové rovině) 

- p. Kániová vznesla dotaz na budovu bývalé masny pod budovou ZUŠ Rosice, p. Volánek sděluje, 
že projekt zatím není aktuální vzhledem k rozběhlým investičním projektům nové školy a 
koupaliště, prostor by mohl dle potřeby sloužit buď školní družině nebo ZUŠ Rosice, dále 
informuje o spolupráci se studenty VUT fa architektury (prostor Thermony, zelený prostor na 
Kamínkách, sportovní hala, schody - budova bývalé masny)  

- p. Pokorný poděkoval všem přítomným za účast, plodnou diskuzi 
- p. Kroupová zhodnotila, že jednání proběhlo v příjemné atmosféře 
- schůze ŠR byla ukončena v 17 h 
 
 
Zápis provedla:  
p. Švecová 
 
Ověřovatel: 
p. Jungmannová 
 
Dne 4.10. 2023 


